
  Ajuntament de 

La Font d’En Carròs 
(VALENCIA) 

 

Plaça de l’Ajuntament, 17    –    Tel. 96 283 30 00  –    Fax 96 283 36 94     C.P. 46717 (València) 

SESSIÓ ORDINÀRIA DE L'AJUNTAMENT PLE 
Celebrada el dia 13 de novembre de 2014. 

 
A la Vila de La Font d'En Carròs, província de València, i a la Sala de Sessions de l'Ajuntament, el dia 

tretze de novembre de dos mil catorze a les vint hores , es van reunir el Sr.Alcalde  Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, i 
els regidors, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS, Sr. PABLO PUIG DESENA, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ ,Sr. 
JUAN BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ,  Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. JOSE FRANCISCO MUÑOZ 
MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ, a fi de celebrar, en primera convocatòria, la sessió ordinària 
d'aquest dia, per a la que prèviament havien sigut convocats, assistits del Sr. Secretari de la corporació, Sr. Francisco 
Sanus Vitoria. 

Excusen la seua absència els regidors  Sra. MARIA INES PÉREZ FUSTER, Sr. FRANCISCO SEGUI 
RUIZ i Sra. ISABEL MONZÓ FUSTER. 

Comprovat que existeix "quòrum" suficient i que estan presents l'Alcalde President i el secretari, el Sr. 
Alcalde declara oberta la sessió i seguidament es van prendre els acords conforme al següent 

 
 

ORDRE DEL DIA 
 
1.-LECTURA I APROVACIÓ, SI S’ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIO ANTERIOR 

 
  
El Sr. Alcalde pregunta si existeixen observacions a l’acta de la sessió anterior  (sessió de 16.10.2014). 
No existint observacions es considera  aprovada. 
 
  
  

2.-CORRESPONDENCIA. 
 
 
 Per l’Alcalde es dóna compte al Ple de la concessió a l’Ajuntament d’una subvenció de la Subdirecció 
General d’Ocupació per import de 14.700€ dins les ajudes per finançar la prórroga de la subvenció per la 
contractació de Josefa Bou López como Agent d’Ocupació i Desenvolupament Local per un periode d’un any 

 
 
 
3.-RESOLUCIONS D´ALCALDIA DE DATA 13 D’OCTUBRE DE 2014 (458) FINS 6 DE NOVEMBRE DE 
2014 (501) 
 

Atès que els extractes de les resolucions de l'Alcaldia evacuades en el citat període han sigut lliurats als 
membres de la corporació, els Sr. Regidors queden assabentats 

 
 

4.-  FACTURA DATA 7/2014 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 

 El senyor alcalde manifesta: bé, com que este tema és un tema ordinari, està comprovat en la mateixa 
comissió. Si algú té alguna cosa a comentar ho comentem i sinó passem a votació. Vots a favor? 
 

Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 
Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 
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 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 

 
 “Vista la factura de data per Baixa nº 7/2014 (valors processats des del 21 de juny de 2014 fins al 21 de 
juliol de 2014) tramesa en data 21 d’agost de 2014, pel Servei de Recaptació de Diputació de Valencia a través de la 
"Carpeta Tributària". 
 Vist el informe elaborat pel Secretari-Interventor. 
 Resultant que els antecedents administratius dels respectius expedients queden sota la custòdia i 
responsabilitat del servei de recaptació de la Diputació de València.  

Considerant l'establit en article 51 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el 
Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals. 
  Considerant l'establit en el Reglament General de Recaptació, i la Llei 58/2003, de 17 de desembre, 
General Tributària. En virtut de quant antecedeix, el Ple ACORDA:  
 
 PRIMER: Aprovar la citada factura de data remesa pel servei de Recaptació de la Diputació de València, 
dels valors processats des del 21 de juny de 2014 fins al 21 de juliol de 2014 (Factura de Data per Baixa nº 7/2014), 
per un import total de 11.010,51 euros. 
 SEGON.- Facultar a l'Alcaldia  per a la signatura i segellat de les citades factures de data i remissió a 
Diputació.” 
 
 
5.-  MODIFICACIÓ ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE L’IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 
El senyor alcalde manifesta: bé, algú té alguna cosa a comentar sobre el tema este? Ja ho hem comentat vàries 

voltes, el mateix que es va fer l’any passat, i per a deixar d’alguna manera el que és béns immobles encara és més o 
menys al mateix lloc que estava l’any passat. Passem a votació? Vots a favor? 
 

Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 
Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 

 
    En relació amb l'Ordenança fiscal reguladora de l'Impost sobre Béns Immobles,  

 Considerant, que l'article 72.1 del Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals (d'ara endavant LHL), estableix que 1. El tipus de gravamen 
mínim i supletori serà el 0,4 % quan es tracte de béns immobles urbans i el 0,3 % quan es tracte de béns 
immobles rústics, i el màxim serà l'1,10 % per als urbans i 0,90 % per als rústics. 

Considerant l'informe jurídic obrant en l'expedient. 
  Considerant el que es disposa, respecte a tràmits procedimentals, interessats i recursos, en els articles 17 a 
19 de la meritada LHL. 
  Considerant la competència que atribueix en aquesta matèria al Ple de la Corporació l'article 22.2.i) de la 
Llei 7/1985 de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local. 

Vist quant antecedeix l'Ajuntament Ple acorda: 
 
PRIMER.- De conformitat amb el previst en l'article 17.1 de la LHL, s'acorda provisionalment: : 
 
- Fixar el tipus de gravamen de l'Impost sobre béns immobles aplicable als béns immobles urbans en els termes que 
s'estableixen en el text annexe modificatiu de l'ordenança fiscal reguladora del mateix. 
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“ANNEX 
AJUNTAMENT DE LA FONT D'EN CARRÒS 
 
TEXT MODIFICATIU DE L'ORDENANÇA FISCAL REGULADORA DE L'IMPOST SOBRE BÉNS 
IMMOBLES (ordenança nº 19,) 
-Es modifica l'article 2.1 de l'Ordenança Fiscal reguladora de l'Impost sobre béns immobles, que queda redactat com 
segueix:  
 
“1.-El tipus de gravamen de l'impost sobre béns immobles aplicable als de naturalesa urbana, queda fixat en el 
0,60%. A partir de l'any 2015 inclusivament >> 
 
-Disposició final única. Entrada en vigor. 
 
“La present modificació entrarà en vigor el dia de la seua publicació en el Butlletí Oficial de la Província, i 
començarà a aplicar-se a partir del dia 1 de gener de 2015.” 
 
SEGON.-De conformitat amb el que es disposa en l'article 17.1 al fet que es refereix el punt primer anterior, el 
present acord provisional s'exposarà al públic en el Butlletí Oficial de la Província i en el tauló d'Edictes de 
l'Ajuntament durant el termini de 30 dies, a fi que els interessats als quals al·ludeix l'article 18 de la citada LHL 
puguen examinar l'expedient i presentar les reclamacions que estimen oportunes.  

 
TERCER.-D'acord amb el previst en l'apartat 3 in fine de l'article 17 de la LHL , en el cas que durant el termini 
d'exposició no es presentaren reclamacions el present acord, així com text annexe modificatiu de l'Ordenança fiscal 
reguladora de l'Impost sobre Béns Immobles, quedaran elevats automàticament a definitius sense necessitat d'acord 
plenari.” 
 
 
 
6.- RECTIFICACIÓ INVENTARI GENERAL DE BENS , DRETS I ACCIONS REFERIDA A 31 DE 
DESEMBRE DE 2013. 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 

 El senyor alcalde manifesta: com que no és que siga rutinari però efectivament s’ha de fer totes les 
millores que hagen hagut es claven en l’inventari i per tant devem de comentar. Algú té alguna cosa a comentar de 
l’inventari? Passem a votació. Vots a favor? 
 

Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 
Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 
 
 D'acord amb el previst en els articles 33 i 34 del Reial decret 1372/1986, de 13 de juny, previ dictamen de 
la Comissió Informativa competent aquesta Alcaldia eleva al Ple per a la seva aprovació, la següent proposta 
d'acord: 
 
 Havent donat compte de la Rectificació de l’Inventari dels béns, drets i accions pertanyents a aquest 
Municipi ;  
 Examinats els documents que el constituïxen, relatius tant als augments com a les baixes, amb referència al 
31 de Desembre de 2013, i trobant-se conformes, la Corporació acorda :  
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PRIMER: Prestar-li la seva aprovació conforme al següent resum general 

RESUMEN GENERAL DE L’INVENTARI 

Rectificat a 31 de desembre de 2013 
 

Epí- 
gra 
f 

DENOMINACIÓ Folis Import a 
01.01.2013 
___________ 
Euros 

ALTERACIONS EN L’ EXERCICI 
   Augments           SUMA                
Baixes 
   _________         ______              
______ 
      Euros               Euros                
Euros 

Import 
en  
31.12.2013 
 
Euros 
 

1 Inmobles..................... 5-72 11.692.477,02 388.103,95  12.080.580,97 0 12.080.580,9
7 

2 Drets reals............ 73-74 0 0 0 0 0 
3 Mobles de caràcter 

històric, artístic o de 
considerable valor 
econòmic..................... 

75-76 3.452,02 0  3.452,02  0 3.452,02 

4 a) Valors mobiliaris... 77-78 0 0 0 0 0 
4 b) Crèdits i drets de 

caràcter personal de la 
Corporació..................
. 

79-80 809,43  0 809,43  0 809,43  

5 Vehicles ..................... 81-82 58.358,81  3.448,50 61.807,31 6.682,42 55.124,89 
6 Semovientes................

.. 
83-84 0 0 0 0 0 

7 Mobles no compresos 
en els altres ant. 
Epígrafs......... 

85-96 469.331,33 7.994,22 477.325,55 0 477.325,55 

8 Béns i drets revertibles 97-98 0 0 0 0 0 
Importe total del Inventario 
rectificado en 
31.12.2013............................................. 

 
12.224.428,61 

 
399.546,67 

 
12.623.975,28 

      
6.682,42  

 
12.617.292,8

6 
 
SEGON: Procedir per acord d’Alcaldia a la presa en comptabilitat de les operacions patrimonials produïdes per al 
seu fidel reflex en l’aprovació plenaria de les successives rectificacions de l’Inventari Municipal, tot això de 
conformitat amb l’Ordre EHA/4042/2004 de 23 de novembre pel qual s’aprova la instrucció del model simplificat 
de comptabilitat local.” 
 
 
7.- RENOVACIÓ ADHESIÓ CONVENI ECOVIDRIO 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 
El senyor alcalde manifesta: bé, com tots coneixeu el conveni Ecovidrio és una cosa que anem renovant-la 

periòdicament per tant és deixar-lo com està. Algú té alguna cosa a comentar d’Ecovidrio. Passem a votació. Vots a 
favor? 
 

Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 
Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
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JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 
 
Vist el Conveni Marc entre la Generalitat, a través de la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient, i 
l’entitat Ecovidrio com a entitat gestora del Sistema Integrat de Gestió de Residus d’Envasos de Vidre. 
 
 Atés que l’autorització a Ecovidrio preveu que les entitats locals puguen participar voluntàriament en el 
sistema integrat de gestió autoritzat, esta es fa efectiva per mitjà de l’adhesió al conveni marc subscrit entre la 
Generalitat, a través de la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient i Ecovidrio. 
 
 Considerant que resulta d'interès per al nostre municipi la renovació de l'adhesió a aquest Conveni Marc 
 
 Considerant la noramtiva aplicable i en particular el que diu la Llei 11/1997, de 24 d’abril, d’Envasos i 
Residus d’Envasos 
 
 En virtut de quant antecedeix el Ple ACORDA: 
 
PRIMER: Renovar l’adhesió al Conveni Marc entre la Generalitat, a través de la Conselleria d’Infraestructures, 
Territori i Medi Ambient, i l’entitat Ecovidrio com a entitat gestora del Sistema Integrat de Gestió de Residus 
d’Envasos de Vidre, en els següents termes: 
 

1. Recollida selectiva monomaterial de residus d’envasos de vidre. 
 
Respecte a la recollida i el transport dels residus d’envasos de vidre procedents de la recollida selectiva, 
l’entitat local firmant opta per: 
 
b) Encarregar la gestió integral de la recollida selectiva de residus d’envàs de vidre a Ecovidrio, que haurà 
de realitzar les operacions de recollida i transport del vidre, així com el manteniment, la neteja, la reparació 
i la reposició dels contenidors de tipus iglú. 
 
2. Coneixement del conveni marc. 
 
L’entitat local firmant coneix el contingut d’este conveni marc entre la Generalitat, a través de la 
Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient, i Ecovidrio, inclosos tots els seus annexos, i queda 
obligada pel seu contingut.  
 
3. Vigència del protocol d’adhesió. 
 
Este protocol d’adhesió entrarà en vigor a la seua firma i tindrà una duració inicial fins al final de la 
vigència del conveni marc, que quedarà automàticament renovat en tots els seus termes en el cas de 
pròrroga o renovació, de conformitat amb el que s’establix en la seua clàusula dotzena, excepte el cas que 
el consorci adherit adopte acord exprés en sentit contrari a través del ple, en el termini màxim de tres mesos 
a partir de l’endemà de la recepció de la comunicació de la pròrroga o renovació per part de la Conselleria 
d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient. En este cas, haurà de ser remés el certificat de l’acord plenari 
adoptat a la Conselleria d’Infraestructures, Territori i Medi Ambient en el termini màxim de quinze dies 
naturals comptadors a partir de l’endemà de l’adopció. 

 
4. Resolució del protocol d’adhesió. 
 
Seran causes de resolució d’este protocol d’adhesió les que es detallen en la clàusula setzena d’este conveni 
marc. 

 
SEGON: Autoritzar al president de la Corporació per a la signatura de l'adhesió a l'esmentat Conveni Marc i de 
quants documents siguen necessaris per a la formalització d’aquesta adhesió 
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TERCER: Remetre certificat del present acord a la Conselleria d'Infraestructures, Territori i Medi ambient de la 
Generalitat Valenciana, perquè en prenga coneixement als efectes oportuns.” 
 
 
8.- MOCIÓ EN FAVOR DE LA CONTINUITAT DE LES COOPERATIVES DE CRÈDIT I CAIXES 
RURALS DE LA COMUNITAT VALENCIANA 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 
El senyor alcalde manifesta: d’alguna manera l’expliquem. Pablo, l’expliques tu? 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: l’acord que es va arribar en la moció que es va 

presentar per la federació valenciana de municipis i províncies parla de les cooperatives agrícoles. Ací en este cas parla 
de la Comunitat Valenciana ens han desaparegut les caixes i clar sabeu que tot ha sigut absorbit per unes modificacions 
de les lleis estatals, que han absorbit els bancs el que són les caixes de tota la vida. El que pretén això és que no passe el 
mateix amb les caixes agrícoles, en este cas tenim la Caixa d’Ontinyent i les cooperatives agrícoles de molts municipis 
pel fet de ser les més properes i més socials a la societat i són les que no han tingut problemes per no haver entrat en 
inversions immobiliàries i són les que menys problemes econòmics tenien. Més que res el que demanen és que no es 
toque res i que no modifiquen res i que no obliguen a les caixes agrícoles i a les cooperatives agrícoles a ser absorbides, a 
fer una reestructuració bancària i ser absorbides pels bancs. La justificació és eixa que són les caixes més properes i més 
socials, és dir, normalment els pobles més solen confiar en elles.  

 
El senyor alcalde manifesta: bé. Algú té alguna cosa a comentar? 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: jo vaig a dir una cosa. Es nota que això ens ho envien des 

de la federació i com la majoria dels membres de la federació desconeixen d’allò que parlen. Per què? Perquè bàsicament 
es deixen la caixa valenciana més popular que es diu Caixa Popular, parlen de les caixes de crèdit de les cooperatives 
agrícoles, de Caixa Ontinyent, no parlen de Caixa Popular igual perquè els molesta que ajude al valencià que siga una 
cooperativa de segon grau de cooperatives productores, que és un altre model de banca. Bé, bé està que ajudem a Caixa 
Ontinyent i que intentem que les caixes que són del comerç de les cooperatives agrícoles es mantinguen un poc, però es 
deixen de costat l’altre model que possiblement siga el millor model de banca fins ara. Bé, nosaltres votarem a favor. 

 
El senyor alcalde manifesta: a vore, caixes rurals i les cooperatives de crèdit estaria dins de la Caixa Popular? 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: no la citen i no la citen entenem que és més gran que Caixa 

Ontinyent. Caixa Popular és més gran que Caixa Ontinyent, és una cooperativa de segon grau que abasta vint-i-una 
cooperativa. I com anem nosaltres a corregir? Està bé que protegim el sistema valencià de crèdit. I si el protegim Caixa 
Popular es sentirà protegida. Estic segur. 

 
El senyor alcalde manifesta: si es sent protegida nosaltres votarem a favor. Votem? Vots a favor?  

 
Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 

Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 
“M O C I Ó Que presenta Sr  alcalde     en l’Ajuntament   de La Font d'En Carròs en el seu nom i representació, per 
mitjà del present escrit, i fent ús de les atribucions que li conferix i a l’empara d’allò que s’ha establit per la Llei 
7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local i de conformitat amb l’article 97.3 del Reial Decret 
2568/1986, de 29 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, eleva al Ple de la Corporació per al seu debat i aprovació, la MOCIÓ en favor de la continuïtat 
de les Cooperatives de Crèdit i Caixes Rurals de la Comunitat Valenciana 
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EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Aquest document és el resultat d’un procés de reflexió compartida pels acadèmics de les Universitats Valencianes, 
els representants dels sectors de l’economia valenciana afectats (caixes rurals, cooperatives de crèdit, cooperatives 
agràries i cooperatives de Treball Associat) i els partits polítics amb representació a les Corts Valencianes, tots ells 
preocupats per la situació actual que pateix el sistema financer valencià. La finalitat del document és la d’obrir un 
debat en la societat valenciana sobre la necessitat de conservar el sistema bancari autòcton valencià queencara ens 
queda, després del procés de reestructuració financera portat endavant durant els quasi 6 anys de crisi econòmica 
que duguem, i oferir una solució a la situació actual de les cooperatives de crèdit i caixes rurals valencianes per a 
garantir la seua continuïtat i així contribuir a la recuperació de l’economia productiva valenciana. 
 
1. Situació actual del sistema bancari valencià. El procés de reestructuració del sistema financer realitzat al conjunt 
de l’Estat espanyol durant el període de crisi econòmica iniciat al 2008 ha suposat la desaparició de la major part de 
les caixes d’estalvis valencianes i podria posar en perill el manteniment de les cooperatives de crèdit i caixes rurals 
que encara existeixen. Actualment, el sistema bancari valencià està composat per una caixa d’estalvis, Caixa 
Ontinyent, i 31 caixes rurals/cooperatives de crèdit, de les quals, 18 estan integrades en el Grupo Cooperativo 
Cajamar, 8 formen part de la Asociación Española de Cajas Rurales i 5 no formen part de cap dels dos grups però 
han adquirit participacions del Banco de Crédito Social Cooperativo constituït per Cajamar. Aquestes 31 caixes 
rurals/cooperatives de crèdit suposen una quota de mercat del 12% dels dipòsits i del 9% dels crèdits del sistema 
bancari valencià, amb 310 oficines, 1.525 treballadors, 6.000 milions d'euros en crèdits i 5.700 milions d’euros en 
dipòsits. Al conjunt de l’estat espanyol existeixen 65 cooperatives de crèdit i caixes rurals, quasi la meitat per tant 
estan a la Comunitat Valenciana, amb 2.800.000 socis, 4.651 oficines, 18.910 treballadors, 135.000 milions d’euros 
en actius totals, 88.000 milions en crèdits i 94.000 milions en dipòsits. 
 
2. Les Caixes Rurals i les Cooperatives de Crèdit són necessàries per a la recuperació de l’economia valenciana. Les 
Caixes Rurals i les Cooperatives de Crèdit són entitats financeres dedicades preferentment al finançament: del món 
rural de les cooperatives valencianes, i també dels sectors industrial i de serveis, amb una forta tradició històrica a la 
Comunitat Valenciana. Es tracta d’entitatsfinanceres centenàries que sorgeixen des de l’àmbit local directament 
vinculats a les necessitats creditores de sectors estratègics per a l’economia valenciana com l’agricultura, la indústria 
i els serveis i que tenen el seu origen en el model europeu de les Cooperatives de Crèdit i Caixes Rurals. Són entitats 
financeres arrelades al territori, la seua activitat bancària està dirigida al finançament de l’economia real i 
productiva, en particular a les empreses locals i l’emprenedoria, i una part dels seues beneficis econòmics es 
reverteixen a la societat a través del patrocini d’activitats socials, culturals i artístiques de la comunitat local. Són, 
per tant, una banca socialment responsable, necessària per a la recuperació del teixit productiu i per al manteniment 
dels principals sectors econòmics valencians, especialment de treball associat i de consum per al desenvolupament 
del cooperativisme agrari. 
 
3. Obrir el debat sobre el model organitzatiu futur de les Caixes Rurals i les Cooperatives de Crèdit valencianes. La 
bancarització de les cooperatives de crèdit i les caixes rurals suposarà la seua desaparició i la consolidació d’un 
model de banca comercial de grans dimensions, la qual cosa esdevindrà en un sector bancari fortament concentrat i 
un mercat oligopolístic dominat per 6 grans bancs. Açò suposaria un greu perjudici per als consumidors bancaris, 
tant per a les economies domèstiques (particulars) com per a les empreses de xicoteta i mitjana dimensió, 
especialment les cooperatives. Les caixes rurals i les cooperatives de crèdit són entitats financeres independents 
sòlides i viables destinades a cobrir les necessitats financeres dels xicotets estalviadors i de les xicotetes i mitjanes 
empreses. Cap caixa rural/cooperativa de crèdit ha necessitat ser rescatada ni ha rebut diners públics durant la crisi 
actual i la majoria compleixen amb les exigències de capital i de solvència imposades per la Unió Europea. 
Actualment existeixen dins del sector diferents models organitzatius tots ells basats en els principis del 
cooperativisme de crèdit i, per tant, vàlids. Cap model ha d’imposar els seus criteris a d’altres, si no que cadascuna 
de les caixesrurals/cooperatives de crèdit existents ha de decidir, lliurement i sense pressions de cap tipus (ni 
empresarials ni polítiques), quin model és el més apropiat per a realitzar la seua activitat bancària. Les caixes rurals 
són entitats basades en el principi de la gestió democràtica i, per tant, els seus socis, reunits en assemblea general, 
són els que han de decidir el seu futur. 
 
4. Afavorir la cooperació i les aliances en les Caixes Rurals/Cooperatives de Crèdit. Garantida la independència 
jurídica de cada Caixa Rural/Cooperativa de Crèdit, la cooperació entre caixes rurals/cooperatives de crèdit i entre 
aquestes i altres classes de cooperatives, especialment amb les cooperatives agràries, és necessària. Es pot fer front 
als processos de globalització econòmica i a les exigències del mercat i de la Unió Europea mantenint el caràcter de 
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banca local socialment responsable, mitjançant estratègies de cooperació i aliances. Amb aquestes estratègies, les 
caixes rurals/cooperatives de crèdit poden accedir als recursos i les capacitats adequades per a atendre les 
necessitats, actuals i futures, dels seus clients, com ara l’ús de les noves tecnologies de la informació i la 
comunicació, la oferta de productes i serveis bancaris de tot tipus, la professionalització de la gestió i la qualificació 
dels seus recursos humans. El model de cooperació en les cooperatives de crèdit i caixes rurals és un model de forta 
tradició a la resta de països de la Unió Europea com ara Alemanya, França, Holanda, Finlandia, Austria o Itàlia. En 
aquests països, la quota de mercat de les cooperatives de crèdit arriba al 20-25% del seu sistema bancari. Al conjunt 
de la Unió Europea existeixen 3.600 caixes rurals amb 56 milions de socis, 215 milions de clients, 850.000 
treballadors i 71.000 oficines. 
 
5. Exigir a les Administracions Públiques i als Governs (Autonòmic i Central) que garantisquen la continuïtat de les 
Caixes Rurals i les Cooperatives de Crèdit. El sistema econòmic i social de la Comunitat Valenciana necessita d’una 
banca pròpia valenciana com arales caixes rurals i les Cooperatives de Crèdit. El Govern València, mitjançant la 
Conselleria d’Economia, ha de garantir el futur de les caixes rurals i cooperatives de crèdit valencianes. L’Institut 
Valencià de Finances, ha de ser l’instrument al servei del finançament de l’economia valenciana i al servei del 
funcionament de les caixes rurals i les cooperatives de crèdit, i de les seccions de crèdit de les cooperatives agràries. 
A més de realitzar les seues tasques de control i de inspecció bancàries en coordinació amb el Banc d’Espanya, ha 
de desenvolupar totes aquelles accions públiques dirigides a facilitar l’accés al crèdit al sistema productiu valencià 
afavorint l’activitat d’intermediaris financers de les caixes rurals i les cooperatives de crèdit de la Comunitat 
Valenciana. L’economia valenciana necessita una banca pròpia i socialment responsable que desenvolupe la seua 
activitat financera en els àmbits local i comarcal amb un model de gestió de proximitat i democràtic i els poder 
públics han de garantir aquest tipus de banca. Per tot allò que s’ha exposat, es proposa al Ple l’adopció del següent:  
 
ACORD PRIMER.- Donar trasllat tant a les Corts i el Govern Valencia com a las Cortes i al Govern d’España.” 
 
 
9.-MOCIÓ SOBRE CORREUS 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 
El senyor alcalde manifesta: el mateix. Algú vol explicar-lo? Pablo? Miquel? Això és el que dfiu la 

moció. Algú té alguna cosa a comentar? Passem a votació. Vots a favor? 
 
Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 

Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 
 
“M O C I Ó Que presenta Sr., alcalde, en l'Ajuntament de La Font d'En Carròs  en el seu nom i representació, per 
mitjà del present escrit, i fent ús de les atribucions que li conferix i a l'empara d'allò que s'ha establit per la Llei 
7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases del Règim Local i de conformitat amb l'article 97.3 del Reial Decret 
2568/1986, de 29 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals, eleva al Ple de la Corporació per al seu debat i aprovació, la següent MOCIÓ. 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
En un context com l'actual, Correus juga un indubtable paper per a contribuir a la cohesió social, territorial i 
econòmica del país, tant a nivell estatal com autonòmic, assumint i prestant un servici públic a ciutadans, empreses i 
administracions en la totalitat dels nuclis de població, al marge de la seua rendibilitat econòmica. 
 



  Ajuntament de 

La Font d’En Carròs 
(VALENCIA) 

 

Plaça de l’Ajuntament, 17    –    Tel. 96 283 30 00  –    Fax 96 283 36 94     C.P. 46717 (València) 

Les dades ho posen en valor: més de 8.000 municipis atesos, 16 milions de llars, 3,2 milions d'empreses (més del 
99% són pimes) i un total de 7.100 punts d'atenció en l'àmbit rural (carters rurals i oficines) i més de 100.000 
quilòmetres diaris. 
 
Conseqüentment, la regulació postal europea i espanyola contempla mecanismes de finançament per a garantir la 
prestació del correu en tot el territori. Un servici públic que només és atés en àmplies zones per l'empresa Correus i 
que, si no és així, desapareixeria, al no donar-se les condicions de rendibilitat per a la seua prestació per part del 
sector privat. La Federació Valenciana de Municipis i Províncies vetla pels interessos de tots els ciutadans de la 
Comunitat Valenciana en la diversitat tipològica dels seus municipis, i recolza la prestació del correu a cada un dels 
veïns dels nostres municipis. Defendre el Servici Públic de Correus comporta la defensa dels llocs de treball, el 
manteniment del repartiment en tots els barris, zones rurals, xicotets municipis. Per tot el que s'ha exposat, es 
proposa al Ple l'adopció dels següent:  
 
ACORD Requerir al govern de la nació perquè prenga les mesures necessàries per a garantir la viabilitat del servici 
postal públic, i definir una posició d'Estat que expresse la seua defensa del servici postal públic i els seus 
compromisos amb el futur de Correus com a empresa puntera del sector públic, assegurant que els ciutadans reben el 
repartiment de correspondència 5 dies a la setmana com estableix la Directiva Postal europea.” 
 
 
10.- MOCIÓ BANDES DE MUSICA - CAMP DEL VALENCIA CF 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 
El senyor alcalde manifesta: algú vol comentar-la? Bé, passem a votació. Vots a favor? 
 
Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 

Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 
 
M O C I Ó Que presenta Sr alcalde en l’Ajuntament de La Font d'En Carròs en el seu nom i representació, per mitjà 
del present escrit, i fent ús de les atribucions que li conferix i a l’empara d’allò que s’ha establit per la Llei 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local i de conformitat amb l’article 97.3 del Reial Decret 
2568/1986, de 29 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de 
les Entitats Locals, eleva al Ple de la Corporació per al seu debat i aprovació, la MOCIÓ 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Des de fa més 20 anys, les diferents bandes de música de la Comunitat han desfilat per la gespa de l'estadi del 
Mestalla, el camp de futbol del València CF, abans de cada partit en què el club valencianista salta al terreny de joc 
a disputar el partit corresponent a eixa jornada. 
 
Però ha sorgit la notícia, en els mitjans de comunicació, i s’ha publicat repetidament, la intenció dels gestors del 
Club, de suprimir eixa tradicional desfilada, que promocionava la nostra cultura, la nostra música i les nostres 
tradicions. 
 
Des de la Federació Valenciana de Municipis i Provincies, com entitat representativa de les entitats locals de la 
Comunitat Valenciana, entenem que més allà de l'àmbit purament esportiu, la presència de les bandes de música en 
cada partit del València, en casa, com a equip valencià que és, es considera una plataforma de difusió de la nostra 
cultura; la pràctica totalitat de pobles de la Comunitat Valenciana tenen banda de música, i en molts casos en tenen 
dos. 
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Per tot això, propose, l'adopció dels següents acords: 
 
1. Instar el València C.F. a mantindre la tradició de les desfilades de les Bandes de Música en el camp de Mestalla 
com a una manifestació de les nostres senyes d'identitat cultural. 
 
2. Traslladar el present acord al València C.F. 
3.- Traslladar el present acord a la Federació de Societats Musicals de la Comunitat Valenciana” 
 
 
11.- MOCIÓ-PÀRQUING HOSPITAL 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 
El senyor alcalde manifesta: ahí sí. La va presentar Miquel, la deuria d'explicar ell. 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: és una moció que ens ha passat el BLOC comarcal, 

bàsicament és que la conselleria havia informat que l'aparcament que hi haurà al nou hospital seria públic. Ara pareix 
que serà un aparcament de peatge que es pagarà tant als treballadors com als que vagen a l'hospital, com els clients, els 
malats i és demanar a la conselleria que tinga el detall de no traspassar eixe aparcament sabent el que passa cada volta 
que passen estes coses. Al final ix un que ha cobrat no sé tant i té els diners no sé on. Per a evitar estes coses i que és una 
cosa de molt de trellat paga la pena que l'aparcament siga gratuït i de fet era un dels arguments que es va dir per a posar 
l'hospital ahí sobre vàries opcions que hi havia, que estava el polígon i que estiguen en eixa zona l'accessibilitat i 
l'aparcament seria més barat. Ara es podrà aparcar millor que en l'hospital que hi ha ara, però, pagant. No sé si avancem 
molt o poc. I també dir que la proposta que s'aprovarà hui, si l'aprovem, en la comissió vam incorporar un altre punt on 
parlàvem que demanàrem a les autoritats que poguera fer que el ptransport públic arribara allí amb les màximes 
condicions possibles per a la gent que no té disponibilitat d'anar amb cotxe. Per tant, és l'aparcament i la xarxa de 
transport públic intermunicipal. I gandia ja està, m'imagine que ho farà amb la Marina que arribe a major cobertura 
possible. 

 
El senyor alcalde manifesta: d'acord. Algú vol aclarir alguna cosa? Pablo? Bé, jo entenc que quan 

comentem el tema d'aparcament de peatge estem parlant d'un preu per hora. A mi sí que m'agradaria que en tots 
estos aparcaments, i entenc que ahí no anem a entrar, per tant el partit popular també votarà a favor, entenem i vull 
deixar clar la postura que no seria un pagament que hi haguera un control d'alguna manera dels cotxes que hi ha. És 
dir, per exemple, una persona que entres i apgues una quantitat simbòlica i que hi haja una persona allí i que es puga 
mantindre eixa persona. Entenem que això no estan parlant. Estem parlant d'un aparcament de peatge que és per 
hora i es paga tant. 

 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: és una concessió. 
 
El senyor alcalde manifesta: bé. Avant. Algú vol dir alguna cosa? 
 
El Sr. José Francisco Muñoz Mascarell, del grup Plataforma la Font, manifesta: nosaltres també anem a 

votar a favor de la proposta, però vull dir simplement perquè conste en acta el motiu de fer-se l'hospital en eixa zona mai 
ha sigut perquè hi haguera hi haguera una zona de pagament públic. Justament en el consell de salut, tu saps que jo 
estava ahí i de les tres zones mai es va parlar del tema de l'aparcament. Sí que he de dir-te que jo a nivell de professional 
her parlat d'això abans del ple hui, i clar, s'ha comparat este aparcament amb el de la Fe. en la Fe tu saps i qui haja anat a 
la Fe nova hi ha aparcament on es paga i aparcament on no es paga. El problema d'esta zona si l'aparcament s'ha de 
pagar, el problema de la gent que vaja a trebalar allí, jo no, tenen de pagar. I el preu mínim per dia diuen que com a 
mínim un euro. Clar, si ha de pagar com a mínim un euro i ha de pagar cinc o sis dies a la setmana, lògicament són vint o 
trenta euros que al final del recorregut són tres-cents o qatre-cents o cinc-cents euros a l'any, i és fotut. Clar, companys 
que ho han comentat, i a nivell de salut una proposta com la teua dient que no siga privat. Almenys si es fa privat que hi 
haja una zona d'aparcament privat perquè la gent que deixa el cotxe per la nit i que té familiars allí ingressats i que té por 
de tindre el cotxe en un descampat, que hi haja una zona d'aparcament privat i una zona pública. Que en la pública 
diríem que actua durant el dia perquè fa manys por i privada seria llògicament el que deia Gaspar, més protegida. El 
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problema és que aquella zona està com està. Si demà s'obri l'hospital deixar tu el cotxe per la nit no t'ho aconsellaria. És 
fàcil que no el trobes a l'endemà. Simplement això. 

 
El senyor alcalde manifesta: bé. Passem a votació? Vots a favor? 
Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 

Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 
Miquel Fuster Monzó, regidor del Grup Municipal BLOC NACIONALISTA VALENCIÀ-COMPROMÍS a 
l’Ajuntament de la Font d’en Carròs, presente davant la consideració del Ple la següent MOCIÓ. 
MOCIÓ 
 La Conselleria de Sanitat ha informat els treballadors de l’actual l’hospital Francesc de Borja que la totalitat 
de les places de l’aparcament del centre hospitalari que s’està construint seran de pagament tant per als professionals 
sanitaris com per als usuaris. 
 Este fet contradiu de manera evident acords anteriors entre l’administració sanitària i els representants dels 
treballadors segons els quals l’esmentat aparcament disposaria d’una zona d’accés gratuït. 
 El fet d’exigir el pagament en totes les places d’aparcament ofertades suposarà una despesa econòmica 
important tant per als usuaris de l’hospital com per als professionals que diàriament hi han d’anar a treballar. 
 El Grup Municipal de Compromís a l’Ajuntament de La Font d’en Carròs no entén de cap de les maneres 
l’adopció d’una mesura tan lesiva per als interessos dels dos col·lectius i és per això que proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció de la següent: 
 PROPOSTA D’ACORD 
Que l’Ajuntament de La Font d’en Carròs:  
1.- Demane a la Conselleria de Sanitat:  
Que permeta l’aparcament lliure tant als usuaris com als treballadors del nou centre hospitalari en els espais 
habilitats a l’efecte. 
2.- Demane a l’administració competent que el transport públic interurbà tinga una parada en el nou hospital 
3.- Envie esta proposta d’acord a la Conselleria de Sanitat. 
 
 
12.- AMPLIACIÓ DEL TERMINI DE REINTEGRAMENT DELS SALDOS DEUTORS DE LES 
LIQUIDACIONS DEFINITIVES DE LA PARTICIPACIÓ EN TRIBUTS DE L'ESTAT DELS ANYS 2008 I 
2009. 
 
 

Es dóna lectura a la proposta d'acord. 
 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 
El senyor alcalde manifesta: Algú té alguna cosa a comentar? 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: jo. Conforme vaig votar en la comissió informativa 

nosaltres votarem que no perquè és el que hem fet fins ara. No és que no ho volem però sí que estem parlant d'uns diners 
que ens van donar de més, l'estat a l'hora de calcular, l'estat es va enganyar i els hem de tornar perquè a l'hora de 
recalcular l'estat es va enganyar calculant els diners que ens havia de donar i teníem un termini de tornar fins el dos mil 
dènou. Ara diuen que tu pots ampliar el termini de devolució d'eixos diners deu anys més, és dir, fins el dos mil vint-i-
nou. La idea lògica que hem portat nosaltres des que estem ací en totes les declaracions que hem fet i que he fet jo mai és 
anar allargant, en este cas no és un deute però sí un descxompte que t'han de fer dels tributs que t'infgressen 
mensualment. Seria il·lògic que jo hui aprovara l'ampliació de la devolució en este cas són els tributs. Sí que vam 
recolzar l'any passat quan vam demanar el canvi de la devolució del préstec del pla de paganment a proveïdors perquè en 
eixe cas en cap moment ampliàvem el termini del pagament sinó que era la reducció del tipus d'interés. En este cas no hi 
ha interessos, no és un préstec, però nosaltres creiem que la idea de nosaltres és que si jo ho tinc ara i ho he de pagar en 
el termini que tinc i no li he de deixar res a ningú que puga vindre. És la nostra idea i continua sent la mateixa. 
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El senyor alcalde manifesta: algú té alguna cosa més a comentar? 
 
El Sr. José Francisco Muñoz Mascarell, del grup Plataforma la Font, manifesta: nosaltres, a l'igual que ha 

dit Pablo vam dir que sí perquè pensem que si es perllonga deu anys més la tornada d'eixos diners, l'ajuntament tindrà 
cada any sobre sis mil o set mil euros més per a destinar a altres coses i al cap i a la fi qualsevol que dega diners al banc 
si li perllonguen deu anys més el préstec sempre va menys ofegat. Nosaltres simplement per això votarem a favor. 

 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: nosaltres també anem a votar a favor i és, primer, no és un 

deute que té la'juntament, és un excés de diners que va ingressar de l'estat i ara dels ingressos que fa n'aporta menys. Per 
tant, si en compte de cobrar-nos dotze mil euros a l'any en cobra sis mil ens n'aporta sis mil més, que és el que ha dit 
Paco, que hi ha sis mil euros més per a gastar. Nosaltre4s entenem que d'orígen això és il·legítim però no podem fer res. 
Són els diners que paga l'estat i l'estat es va enganyar i l'estat ara t'ha dit que et descomptarà dotze mil euros a l'any. I ara 
t'ha dit que si vols te'n descompta sis mil. Si ho allargeum igual arriba d'ací dos anys i t'ho perdona i perdona el que deus 
i per tant si has pagat més te'n perdona menys perquè és de justícia que t'ho perdone. És un error que va cometre l'estat 
fent els comptes, no és que tu t'has gastat més, no és que tu t'hages endeutat amb el banc, no és que tu comptàves 
guanyar-ne trenta i te n'has gastat trenta-tres. És un problema del govern, ell ara diu que ens ingressarà sis mil euros més 
a l'any, benvinguts, i tant de bo d'ací dos anys diguera t'ho perdone tot. 

 
El senyor alcalde manifesta: bé, nosaltres sí que votarem a favor perquè per un costat ho he proposat jo i 

per l'altre costat és com ha dit Miquel, i s'ha de tindre en compte que és sense interessos. Efectivament, 
l'administració en els temps difícils és qui ha de posar una miqueta el llom per a ajudar a la gent. Per tsant, si hi ha 
sis mil euros més bons són, d'alguna manera és recolzar. Res més. Alguna ciosa més per part d'algú? Passem a 
votació. Vots a favor? 
 

Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 4, del 
Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. JOSE FRANCISCO MUÑOZ 
MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Vots en contra 4 del  Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER.  

 
En obtenir-se un empat en la votació , s'efectua una nova votació donant el següent resultat: Vots a favor 

4, del Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. JOSE FRANCISCO MUÑOZ 
MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Vots en contra 4 del  Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER. En 
persistir l'empat, decideix el vot de qualitat del President 

Conseqüentment s'aprova el següent acord: 
 
 “Visto el Real Decreto-ley 12/2014, de 12 de septiembre, por el que se conceden suplementos de crédito y 
créditos extraordinarios en el presupuesto de los Ministerios de Asuntos Exteriores y de Cooperación, de Educación, 
Cultura y Deporte, de Fomento y de Agricultura, Alimentación y Medio Ambiente, en virtud del cual  las Entidades 
Locales que deseen disponer de diez años más para reintegrar las liquidaciones negativas de su Participación en los 
Tributos del Estado (PTE) en 2008 y 2009, podrán solicitarlo al Ministerio de Hacienda y Administraciones 
Públicas antes del 30 de Noviembre de 2014. 
 Considerando esta posibilidad de ampliar el plazo de reintegro de los saldos deudores de las liquidaciones 
definitivas de la participación en tributos del estado de los años 2008 y 2009, mediante Providencia de Alcaldía se 
incoó expediente para valorar esta medida que se presenta. 
 Considerando el informe emitido al respecto por el Secretario Interventor. 
 En virtud de cuanto antecede el Pleno ACUERDA: 
 

PRIMERO Acordar la ampliación del plazo de reintegro de los saldos deudores de las liquidaciones definitivas de 
la participación en tributos del estado de los años 2008 y 2009.  
 
SEGUNDO. Que por el Secretario interventor se  remita la solicitud de ampliación del plazo de reintegro al 
Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas a través de la Plataforma OVELL.” 
 
13.- CONTROL ORGANS DE LA CORPORACIÓ : MOCIONS ,PRECS I QUESTIONS   (art.46.2.e LBRL) 
 
13.A.- MOCIO DESNONAMENTS 
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El senyor alcalde manifesta: hi havia una moció que havia presentat el grup socialista. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: sí. Explique per damunt, damunt, si voleu perquè 

hem de votar la urgència. Esta moció no s'ha comentat res en la comissió informativa del dilluns perquè vam fer una 
reunió comarcal la setmana passada i la companya d'Oliva havia de fer unes reunions amb Joan Cogollos que és qui 
porta el tema de la plataforma d'afectats per la hipoteca ací en la Safor. Hvia d'acabar de fer la redacció per a unificar 
criteris a l'hora de redactar la moció. Me la van passar dimarts per la nit i el dimecres de matí la vaig passar a Paco el 
secretari. El que diu la moció és un Reial Decret que s'ha aprovat per part del govern espanyol en dos mil dotze, 
novembre de dos mil dotze. Una de les coses que deia a l'hora de fer els desnonaments a les famílies que complien uns 
certs requisists hi havia una moatòria que caduca ara en novembre. I a partir d'ara ja estan rebent eixes persones que 
tenien la moratòria perquè no els tiraren de sa casa, encara que no és sa casa perquè el jutge ha dit que no, és on estan 
vivint, i el termini acaba ara al mes de novembre. I el que es demana en esta moció és que tornen a fer una altra prórroga 
com a mínim de dos anys i dins d'eixe Reial Decret que es va aprovar tenien unes condicions per a fer vivendes socials. 
És dir, la banca els pissos que tenia havien de ser com lloguers socials, d'obra social, i s'havia d'oferir a gent que estava 
sense recursos un lloguer mensual d'entre cent cinquanta i quatre-cents euros. Com la situació no ha millorat i hi ha 
molta gent que per desgràcia no pot pagar ni cent cinquanta eurosd al mes, el que es demana també es que es rebaixen les 
condicions d'accedir a eixos lloguers socials. Com els bancs han hagut d'aportar estes vivendres que regulen com es 
porten eixes vivendes perquè pareix que no està complint-se com marcava el Reial Decret i que flexibilitzen un poc les 
condicions per a poder accedir, accedirn no, poder que no sigues llaçat. Això seria més o menys les coses que es 
demanen en la moció. 

 
 
El senyor alcalde manifesta: bé, queda més o menys explicat. Aixina i tot crec que devem de llegir les 

propostes d'acord, com sempre. Vots a favor de la urgència? D'incloure-la? 
 
 
Es sotmet a votació la procedència del debat d´aquesta moció de conformitat amb l´art. 91.4. del 

ROF donant el següent resultat: Vots a favor 8, del Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ 
ANDRÉS, Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT 
ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, I Sr. 
MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per unanimitat  

 
Suscitant-se debat es produeixen les següents intervencions: 
 

El senyor alcalde manifesta: bé. Voleu comentar alguna cosa? Passem a votació. Vots a favor? 
 

Finalitzat el  debat se sotmet la proposta d'acord a votació, donant el següent resultat: Vots a favor 8, del 
Sr. GASPAR PÉREZ FUSTER, Sr. JOSÉ ESCRIVÁ ANDRÉS , Sr. PABLO PUIG DESENA, Sr. JUAN 
BAUTISTA RIBES ESCRIVÁ, Sra. PEPA CALAFAT ESCRIVÁ, Sr. FERNANDO FUSTER FUSTER, Sr. 
JOSE FRANCISCO MUÑOZ MASCARELL, i Sr. MIQUEL FUSTER MONZÓ. Conseqüentment s'aprova per 
unanimitat. 

 
 Conseqüentment, s'aprova el següent ACORD: 
 
Pablo Puig Desena, portaveu del Grup Municipal Socialista de La Font d’En Carròs, a l’empara del que disposa 
l’art. 91.4 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, d’acord amb l’art. 
97.3 de l’esmentat text reglamentari, eleva al Plenari de l’Ajuntament la següent: 
 
 
MOCIÓ 
 
Ja fa més de sis anys, que estem immersos en una situació de crisi econòmica que ha derivat a una situació límit de 
les famílies, i ha provocat que es veguen en procediments d’execució hipotecària que donen com a resultat la pèrdua 
de les vivendes. 
 
Aquesta situació social va provocar la posada en marxa del Reial Decret –Llei 27/2012, de 15 de novembre, de 
Mesures Urgents per a Reforçar la Protecció dels Deutors Hipotecaris, amb l’objectiu fonamental de suspendre 
immediatament, i per un termini de dos anys, els desnonaments de les famílies que es troben en una situació especial 
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de risc d’exclusió. Aquesta mesura, de caràcter temporal, afectava a qualsevol procediment judicial o extrajudicial 
d’execució hipotecària pel qual s’adjudicarà al creditor la vivenda habitual de persones que pertanyen a determinat 
col·lectiu. En aquestos casos, el Reial Decret-Llei, sense alterar el procediment d’execució hipotecaria, paralitzava 
el procediment de llançament que culminaria en el desnonament de les persones. 
 
Aquest Reial Decret-Llei 27/2012, de 15 de novembre, tenia caràcter temporal per a un termini de dos anys. Termini 
que finalitza aquest mes de novembre de 2014. Fet que provoca que ja estiguen rebent aquells ciutadans que 
s’acolliren a aquesta moratòria, la citació judicial en la qual es preveu la nova data de llançament de la vivenda en 
els pròxims mesos. 
 
Així mateix, es recollia en la disposició addicional única del Reial Decret–Llei 27/2012, de 15 de novembre, la 
creació d’un fons social de la vivenda propietat de les entitats de crèdit, destinades a oferir cobertura a aquelles 
persones que han sigut desnonades de la seua vivenda habitual a través d’una execució hipotecària. Aquestos 
lloguers oscil·len entre 150 i 400 euros al mes, per a un termini de dos anys. La realitat actual és que aquest fons 
social no ha complit amb l’objectiu de la seua creació, a causa del nombre tan baix de vivendes que s’ofereixen a les 
diverses poblacions, als criteris o circumstàncies tan estrictes i restrictius per als col·lectius que es poden beneficiar i 
per les quantitats econòmiques del lloguer, ja que estem parlant de famílies que a dures penes poden menjar, i per 
suposat és pràcticament impossible assumir lloguers entre 150 i 400 euros al mes. 
 
És una realitat social, que la crisi econòmica continua afectant de forma contundent a la nostra ciutadania, ja que no 
s’ha produït cap millora significativa sobre les xifres de treball actiu, i actualment tenim xifres d’atur elevades 
(nombre d’aturat d’octubre, 4.526.804), el que demostra que les famílies continuen tenint greus problemes per a fer 
front a les hipoteques i inclús s’impossibilita l’adquisició d’una nova vivenda, per tant si no es prenen noves 
mesures s’estarà abocant a les famílies a viure al carrer. 
 
Atesa la urgència i preocupació per la situació de la ciutadania, elevem al Ple de l’Ajuntament de La Font d’En 
Carròs, per a la seua aprovació urgent, les següents  
 
PROPOSTES D’ACORD 
 
1. Exigir al govern central la suspensió immediata i urgent de les execucions hipotecàries d’aquells que ja estan 
rebent les noves citacions judicials amb la nova data de llançament de les vivendes. 
 
2. Demanar al govern central la pròrroga de dos anys més de la suspensió de les execucions hipotecàries per als 
col·lectius d’especial vulnerabilitat, amb l’objectiu de reforçar la protecció als deutors hipotecaris, reestructuració 
del deute i lloguer social. 
 
3. Demanar al govern que revise els criteris tan estrictes que s’imposen per a reconèixer una família dintre del 
col·lectiu de vulnerabilitat i que actualment impossibilita a moltes famílies necessitades, amb l’objectiu que les 
mesures recollides en el Reial Decret-Llei 27/2012, de 15 de novembre, siguen realment una ferramenta útil a la 
qual puguen adherir-se la majoria de ciutadans afectats i no el baix percentatge que poden acollir-se actualment. 
 
4. Demanar al govern central que cree els mecanismes de control necessaris per a supervisar l’oferta i demanda 
sobre les vivendes socials incloses en els fons social de la vivenda, així com limitar per trams, en funció dels 
ingressos econòmics, els imports dels lloguer, reduint el mínim per sota dels 150 euros actuals, perquè la realitat ens 
demostra que les famílies que no tenen ingressos no poden acollir-se a aquestos fons de vivendes. 
 
5. Traslladar aquest acord al Consell de Ministres i a la Mesa de Les Corts Valencianes, així com a la plataforma 
d’afectats per la hipoteca. 
 
 
13.B CONTROL ORGANS DE LA CORPORACIÓ : PRECS I QUESTIONS   (art.46.2.e LBRL) 

  
 
El senyor alcalde manifesta: precs i qüestions. Jo, primer que res sé que el viatge passat hi va hever molts precs. Es 
van comunicar als treballadors o funcionaris responsables. Hui no m'he recordat d'arreplegar quina han sigut els 
avanços en tot el que es va comentar però sí que sé que s'han fet coses i vos les comunicaré per escrit. Precs i 
qüestions. Pablo? 



  Ajuntament de 

La Font d’En Carròs 
(VALENCIA) 

 

Plaça de l’Ajuntament, 17    –    Tel. 96 283 30 00  –    Fax 96 283 36 94     C.P. 46717 (València) 

 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: continuant com sempre comence amb les obres del gas, 
a banda d'això que hem comentat sempre també en principi han de tornar en el lloc que estava el tros d'obra a banda 
de tapar. 
 
El senyor alcalde manifesta: el què? 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: quan fan una xanca i la tapenhan de deixar com estava 
abans de fer l'obertura del carrer. Hem estat revisant les que fa temps que es estan tancades i les marques vials és tot 
el que s'han deixat. Carrer Beniflà, excel·lentíssima Diputació, carrer València fins el barranc, sant Miquel, potries, 
Enric Valor, Potries baixant de la Cava. No hi ha res pintat. Això és una de les coses que en principi ho havia de fer 
la mateixa empresa, aprofitant que sempre dic allò del carrer València i el carrer València abarca del barranc fins el 
cantó de Costa i tota la part parell del carrer Diputació. També està tota tapada de la zona que tenia aparcament. 
Carrer Beniflà, Potries, sant Isidre, la carretera de Potries baixant de la Cava, sant Miquel. Bé, hi ha molt, que vagen 
i revisen. Carrer Diputació i València són els que es van fer abans de l'estiu. Sí que havien d'haver-los pintat ja. Els 
altres farà menys que han acabat, encara ho entenc, però els altres no. Després sí que és veritat que la barana del 
parc Tirant i Carmesina no s'ha posat però com ho has a comentat, quan ho sàpigues ja ens dius com has quedat. 
 
El senyor alcalde manifesta: li s'ha comentat ja perquè el vaig citar personalment arrel de la intervenció d'ací. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: allò de la barana del Tirant i Carmesina però ja em 
comentaràs com has quedat. Després, ahí en la carretera de Beniarjó han començat a tirar restes d'una parcella que hi 
ha ahí enfront de Quarteró que utilitzava com a aparcament l'ajuntament. A la corba abans d'arribar al Punt Net. Ho 
dic perquè hi ha uns quants camions. 
 
El senyor alcalde manifesta: entnc jo... vam estar comentant-ho. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: en festes fan un aparcament provisional. 
 
El senyor alcalde manifesta: vos dic la modificació que hi ha hagut ahí. Efectivament, les coses no es deuen de 
tirar, com no es deuen tirar en cap lloc, els vaig comentar que es buscaren un lloc. Eixe no és de l'ajuntament, és 
privat, per s si en tot as deixaven provisionalement i que s¡ho endugueren després, en un termini quan hi haguera 
una quantitat. Pareix ser que eixe lloc ja l'han trobat. M'ho van comentar l'altre dia. Entenc jo. No he resolt res, 
deixar-los fer provisionalment perquè he de vore els informes però pareix ser que eixa és la intenció. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: val. Després allò que et vaig comentar del carrer Azorín, 
de les dos tanques que hi ha i els dos pilons eixos blancs encara estan allí, al número dos crec que és, un que entra a 
la cotxera que crec que ens la deixa a nosaltres per a deixar les plantes. 
 
El senyor alcalde manifesta: s'ha comentat també. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: encara estan allí les dos coses, les dos tanques i les dos 
estan damunt la vorera. Després tindríem allò de darrere, d'allò que baixa de la serra d'Aitana. El dimarts vaig anar a 
córrer, pujava una persona tota escopetada cap amunt, no hi ha senyal i no hi ha res, la gent fa... és l'incivisme 
perquè arriben al cantó on anem nosaaltres per anar cap a Potries per les Jovades i fa recte, una recta cap al carrer 
Potries i damunt que puges en sentit prohibit en principi, encara que no hi ha no fas ni stop ni res, i més que era de 
nit. Mireu alguna solució. Com a mínim senyals. Si hi ha un senyal almenys ja no poden dir-te és que no sabia que 
havia de parar. Damunt de com ve de la part de la dreta encara tindria culpa qui ve de l'Enric. Damunt. Manda 
huevos. 
 
El senyor alcalde manifesta: vaig estar comentant amb la policia. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: bé. Ahir van posar dos senyals davant ma casa de 
prohibit estacionar a la part de l'esquerre. No sé si ja s¡ha fet, veig en l'informe de la policia deia no aparcar en els 
dos costats per a fer doble sentit. No sé si s'ha fet perquè la previsió és fer-la doble sentit i que pugen i baixen pel 
carrer Beniflà o perquè. 
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El senyor alcalde manifesta: és perquè hi hauria alguna petició. Aixina i tot ho revisaré. Ja m'ho han dit un parell, 
personalment no ho he manat. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: és el tros més ample que hi ha. Si va a fer-se de doble 
sentit, ho entenc i entenc que hauria de llevar-se als dos costats perquè si passen dos camions, passen justet. 
 
El senyor alcalde manifesta: no està previst que passen dos camions ahí. 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: val. Al final l'aparcament eixe dels camions, si es fa o 
no es fa, sí que en la providència que vas fer en l mes de febrer a la policia per a buscar una ubicació, home, crec 
que la ubicació que s'intenta és allà darrere al costat la carretera. I el que he pogut parlar jo la gent diuen que no és la 
millor ubicació que s'ha pogut buscar. 
 
El senyor alcalde manifesta: el què? 
 
El Sr. Pablo Puig Desena, del grup socialista, manifesta: ka previsió de l'aparcament. La providència que vas fer 
en febrer perquè buscaren un lloc per fer un aparcament provisional per a camions. Una de les tres o quatre coses 
que deies en eixa providència, segons pareix, per allò que s'ha fet a l'entrada en el carrer Balsco Ibáñez, quan vens 
del xaflà que ahí s'ha fet més ample supose que perquè els autobusos passen per ahí i els camions també. Que la 
persona a qui ho he dit, m'ha dit és mala ubicació fer-ho allí perquè, primer, quan entres el camió hi ha tres stops, és 
dir, arriba el camió ahí i ve un de cara avall i un de cara amunt, mala visibilitat. I segon, que passes per davant de 
l'escoleta que no hauria de ser un lloc per a passar camions. Això és el que m'ha dit.. jo li he dit, persones que 
entenen una mqueta això almenys en els informes que vaig vore jo de la policia no deia res de l'aparcament. Li ho 
comente per si ho he de comentar amb algú. I després, per últim, unes declaracions que va fer vosté en el mes 
d'agost al diari Las Provincias respecte a allò que vam criticar nosaltres del llibre de festes. De la publicació, d'allò 
que va escriure vosté en el llibre de festes. Vosté allí diu Pérez no concretó su coste pero aseguró que el dinero sale 
de la propia publicidad y que del ayuntamiento de la Font no se destina ni un euro. Sí que és veritat que paga potser 
part de la publicitat, però esta setmana justament he fet una ordre de pagament i hi havia una factura de gràfiques la 
Murtera huit mil huit-cents noranta amb seixanta euros que deia llibre de festes dos mil catorze desplegables 
programació i cartells. Si no han pagat part, alguna cosa sí que han pagat part del llibre de festes. Supose que potser 
que no ho sabies en el mes d'agost que l'ajuntament al final sí que ho pagaria, ahí hi ha una factura que s'ha pagat. 
L'ordre va ser el dilluns o el dimarts no ho sé. I no tenim res més a dir. 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: recordar, no sé si has mirat allò del carrer sant Isidre allà el 
trocet que té aparcament als dos ccostats. M'he estat fixant ara i són els camions que pugen al fem, al contenidor que 
hi ha al costat de l'escola que no existien abans, no tant els que pugen cap a la Plana, que no caben, els camions que 
venen als contenidors, tant els de recicaltge com els altres que cada volta són més grans i arriba un moment que per 
allí li costa passar si hi ha cotxes pels dos costats. Es tira sense por en el sentit que la part que hi ha davant el gimnàs 
i el centre de salut s'aparca soles en un costat, quan arriba allí i damunt ha de girar, té problemes. Si haguera de tirar 
recte tindria menys perquè la part de les escoles, al carrer sant Isidre la part de les escoles també és a un costat. 
Justet és eixe tram, eixe entre el centre de salut i lesescoles que és on s'aparca als dos costats. I jo ja he vist tindre 
que parar i abaixar i arrimar un dels retrovisors perquè passava prou justet. 
 
El senyor alcalde manifesta: sí, efectivament és com deia. Els camions cada volta els fan més grans i ens ho 
haurem de plantejar. Clar, exactament igual com això allí està el gimnàs i el polivalent està en front. Ens plantejarem 
o llevar una part o desviar el trànsit per un altre lloc. 
 
El Sr. Fernando Fuster Fuster, del grup socialista, manifesta: en la pujada de les escoles no podrieu fer aparcar 
en bateria i cabrien molt més cotxes? 
 
El senyor alcalde manifesta: la pujada cap amunt? 
 
El Sr. Fernando Fuster Fuster, del grup socialista, manifesta: cabrien més cotxes. 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: realment si prohibeixes un costat. 
 
El senyor alcalde manifesta: ja no fa falta res. 
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El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: al costat que dóna a les escoles des del centre de salut hi ha dos 
cotxes o tres perquè tot són cotxeres allí. A l'altre costat són uns quants més però si prohibeixes un costat conforme 
puges a l'esquerre, prohibeixes tres places. No en prohibeixes més. 
 
El senyor alcalde manifesta: estaríem parlant de tot el carrer sant Isidre? 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: en el carrer sant Isidre ja s'aparca soles a un costat, en el tram 
del gimnàs s'aparca en el costat del polivalent. 
 
El senyor alcalde manifesta: sí, perquè ara estan en obres. 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: de moment. Si tu deixares aixina en el polivalent s'aparca. A la 
part del gimnàs i del centre de salut no. Puges a l'altre costat. 
 
El senyor alcalde manisfesta: a la part del gimnàs i del centre de salut no s'aparca? Sí. 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: en el carrer sant Isidre ara soles s'aparca davant el centre 
polivalent. Ahí s'aparca però davant del gimnàs no. Davant del centre de salut tampoc. A l'altre tram s'aparca als dos 
costats. A la tanca de l'escola tampoc s'aparca. Només s'aparca davant dels veïns. No sé si està prohibit a la tanca de 
l'escola però no aparca ningú. 
 
El Sr. José Francisco Muñoz Mascarell, del grup Plataforma la Font, manifesta:  
 
El senyor alcalde manisfesta: no hi ha hagut mai prohibició. 
 
El Sr. Miquel Fuster Monzó, del Bloc, manifesta: no aparca ningú. Per tant, només queda eixe trocet. 
 
El senyor alcalde manisfesta: si són tres cotxes es podria plantejar el tema. 
 
El Sr. Fernando Fuster Fuster, del grup socialista, manifesta: però ahí hauria de ser parells i no parells igual. 
 
El senyor alcalde manisfesta: perdó, no pot intervindre. Ho sent molt. La regla és aixina. Res, es va enviar a la 
policia perquè el ple passat vam estar comentant-ho. No he agarat res, tampoc he vist si ja m'ha enviat l'informe. La 
qual cosa ho repetiré este viatge i mirarem quina solució es pot donar. Alguna cosa més? Res, gràcies a tots per 
l'assistència. Bona nit a tots i fins la setmana que ve, el mes que ve, perdó. 
 
 
 

 
I no havent-hi més assumptes que tractar, i transcrites les incidències ocorregudes durant la sessió, El Sr. 

President la va declarar acabada a les vint hores i cinquanta minuts; i als efectes i amb les excepcions de l'Art. 206 i 
concordants del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim de les corporacions locals, jo, el Secretari, estenc 
la present i de tot certifique. 

L’Alcalde      El Secretari, 
 
 
 
Gaspar Pérez Fuster.    Francisco Sanus Vitoria 

 
 
 
 


